

故事書《影子》參考資料：原文附簡單英文解釋

"The Shadow" story book for reference reading: original text with simple English explanation

P.1-5

<p><b>《影子》</b></p> <p>我很想捉住自己的影子。不過，每當我向影子走過去，影子就會衝到我的前面，我再走前一步，影子又會跟着走前一步。</p> <p>我開始加快腳步，然後快速奔跑。我跑啊跑，但是無論我跑得多麼快，影子也就跑得更快，它總是跑在我的前面，我怎樣也捉不到它。</p> <p>忽然，影子消失了！我回頭一看，原來影子已經繞到我的後面去了。</p> <p>哼！影子，你真頑皮！我總有一天要捉到你的！</p>	<p><b>The Shadow</b></p> <p>I want to catch my own shadow. However, whenever I walked towards the shadow, it rushed in front of me, and each time I took one step forward, the shadow took one step forward.</p> <p>I began to speed up and then ran fast, but no matter how fast I ran, the shadow always ran in front of me. I could not catch it.</p> <p>Suddenly, the shadow disappeared! I turned around and saw the shadow was behind me.</p> <p>Shadow, you are so naughty! I will catch you one day!</p>
---	--

P.6-15

讀一讀	Please read aloud
捉	Catch
前面	In front of (the table)
後面	Behind (the table)
影子	Shadow
腳步	Step
快速	Fast

奔跑	Run
消失	Disappear
頑皮	Naughty